
Referat af bestyrelsesmøde 11.11.2024 

 

Deltagere: Joan, Tanja, Helle, Monica, Christian, Sanne, Lotte 

Fraværende: Mette 

 

Evaluering af stævner/arrangementer: 

Der var mange der hjalp med nedlukningen. Det gik godt. 
Der var rigtig god stemning til stævnet. 

Helle undersøger, om Mariette har været i klubben og rengøre køkken, eller der er brug for 
hjælp til dette, samt om der skal laves et opslag. Det skal gøres hurtigst muligt af hensyn 
til at få lukket få vandet, inden der kommer frost. 

 

Fastsættelse af kontingent 2026: 

Nuværende: 

Kontingent Junior: 340,- kr. 

Kontingent Passiv: 340,- kr. 

Kontingent Senior: 460,- kr. 

Forslag til kontingent 2026: 

Kontingent Junior: 390,- kr. 

Kontingent Passiv: 390,- kr. 

Kontingent Senior: 510,- kr. 

 

Forslag til ændring af vedtægterne: 

Forslag gennemgås inden generalforsamlingen. 

 

Pokaler til generalforsamlingen: 

Drøftelse af årets medlem. 

Drøftelse af årets hjælper. 

Årets fejringer/hædringer drøftet. 

Rosenparade – Joan laver opslag. 



Generalforsamling: Onsdag den 19. Februar 2025 kl. 18.00 i Jorløse Forsamlingshus. 

Velkomst og spisning kl. 18.00 + salg af lodder til lotteri. Mødet starter ca. kl. 18.30 (Første 
uofficielle punkt er uddeling af pokaler og hædring af rytteres resultater). Efter selve 
generalforsamlingen laves lodtrækning i lotteriet. 

Mad: Mørbradgryde fra Superbrugsen i Ubby – Lotte Bestiller 

Lotteri: Vi hjælpes ad med at indsamle gevinster til lotteri. Der laves opslag på 
bestyrelsesgruppen på Facebook, hvor vi skriver, hvem der har sagt ”ja” til at sponsorere 
og hvem vi har spurgt, som har sagt ”nej”, så vi undgår at vi spørger de samme. 

 

Bestyrelsen 2025: 

Der flere der har budt ind, og som gerne vil være en del af den nye bestyrelse. 

Jo flere vi er, jo bedre en klub kan vi skabe. 

Vi inviterer derfor til et møde, hvor man kan høre om bestyrelsesarbejdet. 

 

Eventuelt: 

Juniorudvalget har lavet Fællesskabsregler. 
Joan lægger dem op og laver reklame for juniorudvalget. 
 
Tuse Næs Køre og Rideforening kommer på besøg for at se hvordan der er trukket kabler 
til internet, lydanlæg m.m. Christian viser dem rundt. 

 

Næste møde: 

Onsdag den 8. Januar 2025 kl. 18.00 hos Sanne. 

Teamsmøde om budget og regnskab afholdes som teamsmøde inden næste møde. Mette 
melder dato ud. 

 

 

 

 

 

 

 


